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Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

W odpowiedzi na zapytanie radnego Zbigniewa Kajpusa na LXIV sesji Rady Miejskiej w dniu 
28 kwietnia 2022 r. dotyczące rozbieżności pomiędzy raportem NIK a informacjami przekazanymi 
przez Wydział Ochrony Środowiska UMT w zakresie ilości wyciętych i nasadzonych drzew na terenie 
miasta Tarnowa informuję, że dane podane przez Wydział Ochrony Środowiska UMT dotyczyły 
wyłącznie ilości drzew ujętych w decyzjach administracyjnych wydanych przez ten Wydział.  

 
Raport NIK odnosił się przede wszystkim do drzew rosnących na terenach będących 

własnością Gminy Miasta Tarnowa, dla których zezwolenie na usunięcie drzew wydaje Marszałek 
Województwa Małopolskiego lub Wojewódzki Konserwator Zabytków.  

 
 
 
 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat,  
2. a/a. 
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